

# برنامج طوق السحابي **TOG CLOUD SYSTEM**

نظام محاسبي، يتيح للمستخدم إعداد الصلاحيات و متابعة كافة العمليات المحاسبية الإدارية مع إمكانية إدارة المخزون من أي مكان وفي أي وقت.

An accounting system that allows you to set up authorities and follow up all administrative accounting operations with the ability to manage inventory from anywhere and at any time.





## عن طــوق ABOUT TOG



# رؤیتــنا OUR VISION

هو نظام محاسبي سحابي متكامل و متوافق مع متطلبات هيئة الزكاة والدخل والجمارك للفاتورة الالكترونية وضريبة القيمة المضافة كأحد حلول الأعمال الذكية و التي تتيح لصاحب العمل اعداد الصلاحيات ومتابعة كافة العمليات المحاسبية و الإدارية وإدارة المخزون من أي مكان وفي أي وقت وبخيارات دفع متعددة ومتوافقة مع الأجهزة الذكية كما يدعم أنماط البيع المتعدد ومنتجات الباركود والخدمات والفواتير الفورية.

An integrated cloud-based accounting system compatible with the requirements of the Zakat, Tax and Customs Authority (ZATCA) regarding the e-invoicing and VAT. As a smart business solution, TOG allows business owners to assign privileges and follow up on their accounting and administrative opera- tions and inventory management anywhere and anytime. It comes with multiple payment options and is compatible with smart devices. It also supports omnichannel sales, barcode products, services and instant billing.

أن نكون الأفضل في تقديم خدمات الحوسبة السحابية وخدمات تطوير الأعمال بما يتماشى مع رؤية المملكه العربية السعودية 2030 .

We seek to be a leading cloud computing and business development service provider in line with the Saudi Vision 2030.





## المميزات **FEATURES**

- Allows you to print barcode labels.
- Supports e-invoicing VAT and QR code.
- Allows you to monitor your business remotely.
- Cloud-based, fast and secure.
- High performance, easy and all-inclusive.
- Low cost and excellent customer service.
- Suitable for all business sectors (commercial industrial - service).

- يتيح المستخدم إمكانية طباعة ملصقات باركودات المنتحات
  - يدعم ضريبة القيمة المضافة ورمز Q R للفوترة الإلكترونية
    - يتيح المستخدم مراقبة العمل عن بعد
      - 🔳 سحابي وسريع وآمن
    - ا أداء عالى وسهل وشامل العمليات
    - كلفة منخفضة وخدمة عملاء متميزة
  - تتناسب مع جميع قطاعات الأعمال (التجارية -الصناعية الخدمية).

- Multilingual (Arabic English).
- Managing multiple branches from one central point.
- Multiple users with assigned privileges.
- Multiple POS on different devices.
- Supports the installment of sales invoice with multiple payment options.
- Flexibility in modifying operations while keeping notifications.
- Supports touch screen and barcode.

- 🔳 تعدد اللغات (عربي إنجليزي).
  - تعدد الفروع بمركزية واحدة.
- تعدد المستخدمين بالصلاحيات المعطاة
  - نقاط بيع متعددة بالأجهزة المختلفة
- يدعم تقسيط فاتورة البيع بوسائل دفع متعددة
- الإمكانية والمرونة في التعديل على العمليات مع بقاء الإشعارات
  - يدعم شاشة البيع باللمس والباركود



# القطاعات SECTORS



- Groceries and supermarkets
- Restaurants and cafes
- Men's and women's beauty centers
- Laundries and car washes
- Mobile and mobile accessories stores
- Gas stations
- Various agent businesses
- and all other retail sectors



- المطاعم والكافيهات
- الصالونات الرجالية والنسائية
- مغاسل الملابس ومغاسل السيارات
  - 🧧 متاجر الهواتف والاكسسوارات
    - محطات الوقود
    - اعمال المناديب المتنوعة
  - 📕 وجميع قطاعات التجزئة الأخرى



Applications are a digital tool for managing the system, including buying and selling, vouchers and returns, defining items and generating a summary of reports through smart devices. هي إحدى القنوات الرقمية المساعدة لتنفيذ عمليات النظام من بيع وشراء وسندات ومرتجعات وتعريف للاصناف وعمل ملخص للتقارير من خلال اجهزة ذكية منفصلة.





# الأنظمة SYSTEMS

#### نظام المبيعات والعملاء Sales & Customer System

هو نظام إداري لكافة عمليات البيع حيث يتيح إصدار الفواتير الضريبية للعملاء المؤسسات وفواتير ضريبية مبسطة للعملاء الأفراد كما يتيح للمستخدم إصدار فواتير مرتجع بيع للمنتجات بالكامل أو بشكل جزئي والتعامل مع الأقساط عن طريق وسائل الدفع المتعددة لكل فاتورة.

It is an administrative system for all sales operations. It allows for issuing tax invoices for corporate customers and simplified tax invoices for retail customers. It also allows the user to issue sales return invoices for products or part of them, and process installments through multiple payment options for each invoice.

#### نظام المشتريات والموردين Purchasing & Suppliers System

هو نظام إداري لكافة عمليات الشراء ويتم ذالك عن طريق إدخال الفواتير بالرقم المرجعي لأصل الفاتورة وربطها مع المورد ، كما يتيح للمستخدم إدخال الفواتير المرتجعة بالكامل أو بشكل جزئي مع متابعة المدفوعات للموردين عن .طريق وسائل الدفع المتعددة.

A system for managing all purchases by entering invoices with their reference numbers with the relevant supplier. It also allows the user to enter invoices returned in full or in part, while following up on payments to suppliers through multiple payment options.



### نظام الفروع والمركزية Center & Branches System

هو جزء من النظام يتيح للمستخدم من خلاله التحكم والسيطرة على جميع الفروع والتنقل بينها عن بعد بكل سهولة وكذالك معرفة جميع الحركات والعمليات و المناوبات بكل التفاصيل.

It is a part of the system that allows the user to control all branches and easily navigate them remotely, as well as to know the details of all movements, operations and shifts.

#### نظام المناوبات Shift System **02.**

هو جزء من النظام يتيح متابعة كافة العمليات الصادرة من مستخدم محدد في فترة محددة مع إجراء حساب درج النقدية .وكذالك يقدم لك تقرير شامل عن المناوبة.

A system feature that allows you monitor all transactions made by a specific user in a specific period, review the cash drawer account, and provides you with a detailed report on the shift.











#### نظام المصنوعات Manufactures System **07.**

هو جزء من النظام يتيح للمستخدم إدارة عمليات التصنيع للمنتجات ومراقبة المواد الأولية للمنتجات المصنعة وضبط إجراءات الجودة وتكاليف الإنتاج.

A system feature that allows the user to manage the manufacturing of products, monitor the raw materials of the manufactured products, and control quality procedures and production costs.

#### نظام رسائل SMS **08.** SMS System

هي أحد العمليات التكاملية والتي تهدف إلى ربط النظام بالعملاء والموردين والفئات المستهدفة كما يمكن استخدامها لخدمات النظام المتعددة.

An integrative feature to link the system with customers, suppliers, and target groups, and it can also be used for the different system features.



### نظام المخازن والجرد Usrehouse & Inventory System

هو نظام يتم عن طريق بناء شجرة الأصناف وتقسيمها إلى فئات وتعريف الأصناف وتسعيرها وإدارة جميع حركات المخازن كالبيع والشراء والمرتجعات والمصنوعات وتحويل الكميات وإضافة رصيد بداية لكل صنف مع معرفة تكلفة رصيد بداية المخزن ومعرفة الجرد الحالى للمخزن والتكلفة الحالية.

Through this system, a tree of items is built, where the items are divided into categories, defined and priced. The system also allows for managing all warehouse movements such as selling, buying, returns, manufactures, transferring quantities, adding a starting balance for each item, knowing the cost of the starting balance, knowing the current inventory of the warehouse and the current cost.

#### نظام السندات Voucher System

هو جزء من النظام يتيح للمستخدم إدارة كافة عمليات الصرف والقبض مع إمكانية تقسيمها إلى بنود رئيسية، كذالك إمكانية ربطها بعملاء المؤسسات وعملاء الأفراد والموردين.

A system feature that allows the user to manage all payment and receipt operations, divide them into main categories, and link them to corporate and retail customers as well as suppliers.









#### نظام عروض الأسعار Quotation system

هو جزء من النظام لإدارة عمليات عروض الاسعار حيث يتيح إصدار عروض الاسعار للعملاء قبل تنفيذ البيع.

It is part of the system for managing quotation processes, as it allows issuing quotations to customers before executing the sale.

#### نظام أوامر الشراء Purchase order system

12.

هو جزء من النظام لإدارة عمليات أوامر الشراء حيث يتيح إصدار أوامر الشراء للموردين قبل تنفيذ الشراء.

It is a part of the system for managing purchase order processes, as it allows issuing purchase orders to suppliers before the purchase is executed.





# نظام تصميم القوالب **09.** Templating System

هو إجراء يتيح للمستخدم تصميم الشكل الخاص بالفواتير والسندات وذالك بتنسيق البيانات وعناصر الفاتورة بالشكل المناسب.

A feature allows the users to design the invoices and vou- chers by organizing the voice fields and elements as desired.

#### التقارير 10. Reports

هو جزء من النظام يتيح للمستخدم معرفة محصلة كافة العمليات الناتجة عن النظام والإحاطة والعلم بما يحدث داخل المنشأة وتحليل مواطن القوة والضعف من خلال إصدار القرارات بناء على المعطيات التي تقدمها تلك التقارير وباستخدام تقنية الفلتة

A system feature that allows the users to know the outcome of all system operations giving them insights into their business and allowing them to analyze strengths and weaknesses and take decisions based on the information included in those reports using filtering technique.









### متاجر طوق **15.** Tog stores

هو نظام متكامل يتيح للمستخدم بيع المنتجات عن طريق موقع الكتروني خاص مع إمكانية الربط مع المخزون.



It is an integrated system that allows the user to sell products through a dedicated website with the ability to link to inventory.



#### الربط مع هيئة الزكاة Linking with the Zakat Authority

هي أحد العمليات الأساسية والتي تهدف إلى الربط مع منصة فاتورة لإصدار الفواتير الالكترونيه للمرحلة الثانية.

It is one of the integration processes that aims to link with the Fatura platform to issue electronic invoices for the second phase.





# نظام الخصومات 13. Discounts system

هو جزء من النظام يتيح للمستخدم إدارة الخصومات التي يتم تنفيذها على مجموعة فئات أو منتجات محددة في مدة زمنية محددة عند إصدار فواتير البيع.

It is a part of the system that allows the user to manage discounts that are applied to a specific group of categories or products within a specific period of time when issuing sales invoices.



#### نظام الطاولات Table system

هو جزء من النظام لإدارة الطاولات كما يتيح للمستخدم إرسال الطلبات إلى القسم المحدد في المطبخ برقم الطاولة.

It is part of the system for managing tables and allows the user to send orders to the specified section in the kitchen with the table number.





### 19. النسخة التجريبية

#### **Trial version**

هو اجراء يتيح للمستخدم تجربة النظام لمدة محددة قبل الاشتراك الفعلي.

It is a procedure that allows the user to try the system for a specific period before actually subscribing.



#### نظام النسخ الإحتياطية Backup system

**17.** 

هو إجراء يتيح للمستخدم إدارة النسخ الإحتياطية من تصدير واستيراد وتصفير قواعد البيانات.

It is a procedure that allows the user to manage backups, export, import, and reset databases.

# الوسائط التعليمية 20. Educational media

هي مواد تعليمية تهدف لتدريب المستخدمين على كافة عمليات وواجهات النظام عن طريق فيديوهات تدريبية ، كما يمكن للمستخدم الاستفادة من متابعة المدونة ومواقع التواصل الإجتماعي للنظام.

These are educational materials aimed at training users on all the system's operations and interfaces through training videos. Users can also benefit from following the system's blog and social media sites.



# تجربة المستخدم 18. User experience

هو إجراء يتيح للمستخدم تقييم النظام حسب التجربة مع عمل ملاحظات واقتراحات ترفع من اداء وتغطية احتياجات المستخدم.

It is a procedure that allows the user to evaluate the system based on experience and make comments and suggestions that improve performance and meet the user's needs.







SAVE TIME. SAVE MONEY

معنى طوّق الشئ أحاط به وتمكن منه.











